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Krajevna skupnost Šentjanž 

Šentjanž 22 

8297 Šentjanž 

 

 

Številka: 031-0011/2022 

Datum: 10. 1. 2023 

 

ZAPISNIK 

2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 10. 1. 2023, ob 19. uri, v sejni sobi KS Šentjanž 

 

Prisotni člani sveta: 

Petra Jazbec, Mojca Vozelj, Dejan Skoporc, Franci Ajnihar, Maja Skoporec, Irena Odlazek, 

Zdenka Štih, Jože Dragan, Boštjan Repovž, Helena Matjašec, Petra Majcen, Marjetka 

Florjančič. 

 

Odsotni:  

/ 

 

Ostali prisotni: / 

Ivan Orešnik, član OS, 

Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti. 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 10 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 13.12.2022, 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023, 
4.   Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026, 
5.   Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni skupnosti, 
6.   Pregled vlog in dopisov, 
7.   Razno.  
 

Razprave ni.  
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Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 2. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 13.12.2022 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 1. (konstitutivne) seje sveta z dne 

13.12.2022. 

Razprave ni.  

 

Sklep: Zapisnik 2. redne seje z dne 13.12.2022 je bil soglasno potrjen.    

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

Ad 3 

Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023 

 

Člani sveta so gradivo prejeli na svoje elektronske naslove skupaj z vabilom. Predsednik 

predstavi glavne postavke finančnega načrta za leto 2023. Na prihodkovni strani so predvidena 

višja sredstva (cca 5.000,00 EUR) kor v preteklem proračunskem obdobju, na odhodkovni strani 

so sredstva povečana za stanje na poslovnem računu na dan 31.12.2022. Izpostavi predvsem 

postavko, na kateri so načrtovana sredstva za urejanje cestne infrastrukture (investicije, redno 

letno in zimsko vzdrževanje).  Zaradi nepredvidenih podražitev storitev in asfaltov v letu 2022 so 

na dan 31.12.2022 ostale odprte obveznosti do izvajalca asfalterskih del. Obveznost se bo 

poravnala v začetku proračunskega obdobja 2023 (cca 16.000,00 EUR).  

V letu 2023 je predvidena posodobitev ceste do pokopališča na Kalu, ureditev dovozne poti do 

pokopališča na Velikem Cirniku ter posodobitev ceste do stanovanjske hiše Leskovec v 

Podborštu 10. V zgradbo šole na Kalu je predvidena napeljava vode in telekomunikacijskih 

vodov (izvedba se financira iz proračuna Občine Sevnica) ter ureditev dovozne poti z navozom 

gramoza, katerega bo financirala KS Šentjanž. V primeru nižjih stroškov zimskega in letnega 

rednega vzdrževanja cest, bo možno s sklepom o prerazporeditvi sredstev, izvesti še kakšno 

posodobitev.  

 

➢ Ob 19.06 se seji pridruži član OS, g. Ivan Orešnik.  

 

Sredstva, rezervirana na postavki upravljanje s premoženjem, so namenjena popravilu zahodne 

fasade objekta kulturnega doma ter obnovitvi stolov v dvorani (pretapiciranje ali nabava novih 

stolov) ter oplesk dvorane. V bližnji prihodnosti je potrebno postaviti ograjo ob zgradbi sedeža 

KS.  

Predsednik izpostavi, da dvorana ne razpolaga s požarnim redom. Na tematiko poteka razprava. 

Člani sveta povzamejo, da je potrebno požarni red urediti v sodelovanju z Občino Sevnica, ki je 

lastnica objekta.  

 

➢ Ob 19.13 se seji pridruži Petra Majcen. Prisotnih 11. članov sveta.  

➢ Ob 19.16 se seji pridruži Marjetka Florjančič. Prisotnih 12. članov sveta. 
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Med člani sveta poteka razprava na tematiko rednega vzdrževanja cestne infrastrukture, ki ga 

izvaja podjetje Komunala d.o.o. Sevnica v sklopu redne gospodarske javne službe. Helena 

Matjašec izpostavi, da na cestišču na Požarčah promet ovirajo veje na cesti.    

 

Sklep: 

Svet Krajevne skupnosti Šentjanž se je na svoji 2. redni seji dne, 10. 1. 2023 seznanil s 

predlogom finančnega načrta za leto 2023 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, 

da ga sprejme. 

Izid glasovanja: 12 za 0 proti (prisotnih 12). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 4 

Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026 

 

Predsednik člane sveta pozove, da podajo pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-

2026. 

Pobude podaja predsednik: 

- Dokončanje ureditve ceste na Zdevnem do državne ceste; 

- Dokončanje ureditve javne poti od Bregarja proti Kocutni (predvideno v marcu 2023) in 

ureditev lokalne ceste od Jazbeca do Bregarja; 

- Razširitev javne poti s preplastitvijo čez vas Leskovec, ustrezno urediti ekološki otok, kjer 

so postavljeni novi zabojniki za odpadke; 

- Potrebna fazna posodobitev ceste od lokalne ceste Šentjanž – Kal do Osredka (razširitev 

in preplastitev); 

- Na Kalu je potrebno urediti staro šolo in okolico do faze, ki bo omogočila začetek 

izvajanja društvenih aktivnosti.  

- Dokončanje posodobitve lokalne ceste Kal - Svinjsko (proračun Občine Sevnica); strošek 

finančnega načrta KS Šentjanž bo globinska sanacija dela javne poti od Ramovša do 

priključka na lokalno cesto.  

- Ureditev pločnikov na Velikem Cirniku, potrebna projektna rešitev (od trgovine Remar o 

znaka Veliki Cirnik v smeri Jesenic); 

- Prestavitev ceste cca 100 m od Remarja do Kosa zaradi ureditve varnega križišča pri 

Vadžuncu.  

- Ureditev lokalne ceste proti Velikemu Cirniku od  mosta (pod Podborštom) do sejmišča 

(odcep Stražbek); 

- Ureditev igrišča pri osnovni šoli v Šentjanžu skupaj s cesto Šentjanž – Glino; 

- Gradnja čistilne naprave v Šentjanžu; 

- Umestitev v prostor nov kulturni dom skupaj z novim gasilskim domom; 

- Ureditev muld proti Breškem in sanacije z razširitvijo ceste med kapelicama;  

- Marjetka Florjančič izpostavi potrebno ureditev lokalne ceste od Kala proti Gradcu; 

nepreglednost ceste pri kamnolomu (velika možnost naleta), potrebna razširitev z 

ureditvijo odvodnjavanja; 

- Zdenka Štih poda pobudo za ureditev javne razsvetljave v zaselku Kamenica; 
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- V nadaljevanju med člani sveta poteka razprava o problematiki elektro infrastrukture na 

območju KS Šentjanž (nihanje napetosti, transformator, ekonomična ureditev prižiga 

javne razsvetljave).  

- Petra Jazbec poda pobudo za sanacijo odseka javne poti od Vovka do Komljanca ter 

postavitev prometne signalizacije za oznako križišča s prednostno cesto (cesta Svinjsko 

tik pred Velikim Cirnikom). 

- Franci Ajnihar poda pobudo, da se pripravi seznam vseh podanih pobud in potrebnih 

ureditev z ocenjeno vrednostjo stroškov potrebnih del v obliki tabele. Zadolžitev 

prevzame Marjetka Florjančič.  

 

 

Ad 5 

Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni skupnosti 

 

Po predstavitvi predsednika glede načina izplačevanja sejnin, nagrade predsedniku in nagrade 

tajnici, člani sveta sprejmejo  

SKLEP: 

Svet Krajevne skupnosti Sevnica je na 2. redni seji dne 10.1.2023 sprejel sklep, da se 

članom sveta krajevne skupnosti izplačuje sejnina v znesku 25,00 EUR bruto za vsako 

udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti ter predsedniku mesečna nagrada v višini 

280,00 EUR bruto, skladno s Pravilnikom o plačah in drugih prejemkih občinskih 

funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov 

krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica. 

Izplačilo nagrade tajnici se izplača 100,00 EUR bruto/mesec, za kar se podpiše podjemna 

pogodba. 

Izid glasovanja: 12 za 0 proti (prisotnih 12). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 6 

Pregled vlog in dopisov 

 

Predsednik pove, da trenutno ni novo prispelih vlog in dopisov. Podana je bila ustna prošnja s 

strani Milana Sotlarja in Boštjana Urbančiča za asfaltacijo odseka ceste v izmeri 100 m (od 

Kramžar Mirana navzgor). Pripravljalna dela bodo krajani financirali sami.  

 

 

Ad 7 

           Razno 

 

Petra Majcen pozove člane sveta, da pripravijo seznam, kjer bi se lahko postavile usmerjevalne 

table, ki bodo financirane iz participativnega proračuna občine Sevnica (znamenitosti, razgledne 

točke, do težko najdenih hišnih številk,…). 

 

Petra Majcen pove, da bo v okviru Turističnega društva Šentjanž pričela delovati mladinska 

sekcija, ki izkazuje interes uporabe zgornjega prostora v objektu Šentjanž 22 za namen 
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druženja. Med člani sveta poteka razprava. Člani sveta se strinjajo, da se prostori lahko 

uporabljajo v sloganu, da za prostore skrbijo kot dober gospodar. 

 

Petra Jazbec predstavi in povabi k sodelovanju pri projektu za mlade, ki je financiran s strani 

Evropske unije (bivanje skupin na kmetijah, ki bi izvajale aktivnosti za lokalno dobrobit) preko 

Zavoda Veles.  

 

Seja je bila zaključena ob 20:20.  

 

Zapisala:        Boštjan Repovž 

Marjetka Flisek                 predsednik Sveta 

Referentka za KS         Krajevne skupnosti Šentjanž    


